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Toelichting: 

Opmerkingen en Vragen:
 

 Gezien de ontoereikendheid van de prijsstijging waarmee gerekend was, lijkt het  
onverstandig om in de jaren 2021 en verder nog te blijven ramen overeenkomstig de 
Kadernota.  Vraag : wat is de afwijking van de nullijn in € voor 2020, obv de 
contracten? (zodat duidelijk wordt wat het verschil is met het blijven hanteren van 
de afwijking zoals opgenomen in de kadernota, EUR 138k).

 waarom wordt de verhoging OZB, overige heffingen en huurinkomsten voor 2021-
2023 op 1.5% gehanteerd, terwijl dat 2,5% is voor 2019.?                                                
de WOZ-waarden worden gehandhaafd op 1,5% voor 2021-2023 maar in 2020 wordt 
er gerekend  met 2,5% vanwege een hoger inflatiepercentage/ Hetzelfde geldt voor 
de markttarieven in Zetten. Kunt u dit uitleggen?

 Bij #2 verkeer, vervoer en waterstaat staat niets over de doortrekking van de A15. 
Betekent dit dat de doortrekking geen financiële consequenties heeft voor 
Overbetuwe?

 Bij #4 blz 21.Onderwijs wordt er apart aandacht besteed aan huisvesting OBC.                            
De huisvesting van Driel/ Meeuwenberg zien wij niet apart opgenomen, hoewel het 
wel is opgenomen voor 2021/PNL.31a. wat is daar de reden van?

 Blz.20 b20. 16  Voldoen alle scholen inmiddels aan de eisen van Frisse scholen? ( motie van 
de ChristenUnie van 16 juni 2009/ update stand van zaken mei 2011)                                          

 Is er bij de toekenning van de onderhoudsbudgetten rekening gehouden met de toegenomen 
kosten in de bouwsector? 

  Blz 25.b20 31: Visie op zwembaden/zwembad Zetten wordt hier niet genoemd. 
Voor de leefbaarheid van de dorpen is onderzoek naar mogelijkheden om 
zwemfaciliteiten in Zetten te behouden belangrijk. Hoeveel is hiervoor opgenomen 
in de begroting?

 Blz 27 Overbetuwe doet. ( meer budget nodig) is er gevaar voor over subsidiëring waardoor 
het iets van de gemeente wordt ipv van de burgers?  kritisch blijven of de ondersteuning wel 
het gewenste resultaat oplevert.                                                                                            

 Blz 32.b 20 21 Is in de begroting van de Wanmolen rekening gehouden met de 
mogelijkheid dat er toch drie sportzaaldelen terug gebouwd worden (volgens het 
door de ChristenUnie  ingediende en aangenomen amendement van 20 feb 2018?)  
(bij 61 a en b wordt er gesproken over investeringsbedrag variant light.)
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 Voor #7 volksgezondheid en milieu wordt in verhouding veel begroot. Wat/welk 
deel hiervan heeft betrekking op wat nodig is voor de energietransitie?

 Bij #8 ruimtelijke ordening en volkshuisvesting is voor de implementatie van de 
omgevingswet in 2020 eenmalig 500 opgenomen.(68a) Waarom is dit éénmalig?.

 Blz 51/53 Reinigingshefffing stijgt met 31.8% ( tariefmutatie) wat is de reden hiervan?  
(variabele kosten ?/milieustraat)

 Blz 70  3.De structurele exploitatieruimte is onvoldoende, wat gaan we daaraan doen?

 

Indiener/fractie: ChristenUnie
Antwoord(en) ambtelijke organisatie:

 


